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Stran I 
 

Številka: 900-4/2024/6 
Datum: 08. 04. 2025 
 
 

ZAPISNIK 

3. seje sveta staršev OŠ Dob, 

 

ki je bila v sredo, 26. 03. 2025, ob 16.30 v učilnici za fiziko.  
 

                                                             
 

Prisotni predstavniki ali njihovi namestniki:  
1.a, 1.k, 2.a, 2.b, 3.a, 3.b, 3.k, 4.b, 4.k, 5.a, 5.b, 5.k, 6.a, 6.b, 6.c, 7.a, 7.c, 8.a, 8.b, 9.b, 9.c 

Odsotni predstavniki ali njihovi namestniki: 1.b, 2.k, 4.a, 7.b, 9.a  

Ostali prisotni (vabljeni): Bojana Rutar (ravnateljica), Tadeja Uršič in Andreja Flerin Majcen  

(pomočnici ravnateljice), Tjaša Vilar (vodja PŠ Krtina), Anja Kokalj (namestnica predsednice sveta šole),  

Petra Radujko (svetovalna delavka), Sašo Seljak (predstavnik staršev v svetu šole) 

Ostali odsotni (vabljeni): Lucija Šarc (predsednica sveta šole) 

 

Dnevni red: 
 

1. Pregled in potrditev zapisnikov prejšnjih sej 

2. Pregled realizacije sklepov prejšnjih sej 

3. Aktualne zadeve (srečanje z županjo - poročanje ravnateljice) 

4. Poročanje predstavnikov staršev (sklad, prehrana, aktiv sveta staršev, prevozi, vzgojni načrt in šolski red) 

5. Pričetek zbiranja predlogov za nadstandardni program 

6. Razno (pohvale, pripombe, vprašanja in pobude) 

 
 
Potrditev dnevnega reda 

 

Sklep: 

Predlagani dnevni red se soglasno potrdi. 

 
 

1. Pregled in potrditev zapisnikov prejšnjih sej 

 

Posredovan dokument v pregled in potrditev: 

Zapisnik_SS_2.seja_27.11.2024.pdf 

 
Na dokument ni bilo pripomb. 

 

Sklep 1.1: 

Zapisnik 2. seje se potrdi. 
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Stran II 
 

2. Pregled realizacije sklepov prejšnjih sej 

 
Sprejeti sklepi do današnje seje so bili realizirani v celoti. 

 

3. Aktualne zadeve (srečanje z županjo - poročanje ravnateljice) 

 
Ravnateljica Bojana Rutar je prisotne seznanila, da se bodo na pobudo šole v okoliških krajih šole kmalu pričeli 

postavljati znaki »BUSKO«, za katere so že določene mikrolokacije. Ponekod so postajališča postavljena na 

privatni zemlji, zato občina potrebuje soglasje lastnikov. Pozvala je starše, ki morebiti poznajo lastnike zemljišč, 

da stopijo z njimi v stik in jih prosijo, da podpišejo soglasje. 

 

Predstavila je akcijo občine Domžale, v kateri bodo otroci pesem slovenskega raperja Leopolda I. predelali glede 

na domači kraj (po celi Sloveniji) o tem, kako ravnati v izrednih okoliščinah. V sklopu preventivnih protipoplavnih 

ukrepov je namreč v sodelovanju občine in Leopolda I. nastal edinstven komad, ki v prvi vrsti informira občane 

in tudi druge javnosti, kako se lahko samozaščitijo. Nastala je skladba "10 deževnih zapovedi", ki s svojo energijo 

in spevnostjo na razumljiv in nevsiljiv način spodbuja samoiniciativo in spomni, kakšno moč imamo občani 

oziroma državljani sami. 

 

»Pešbus« na Krtini že teče, 31. marca pa se prične tudi v Kurji vasi. Medtem ko pešbus na relaciji Florida-OŠ Dob 

ne bo realiziran, ker se ni javil noben starš-spremljevalec. 

 

Glede gradnje novega prizidka šole na severnem delu zemljišča je ravnateljica povedala, da se je zemljišče že 

odkupilo, sprejeto pa je tudi, da je to skupni projekt s Centrom za zaščito in reševanje Domžale. Trenutno je v 

teku izbira projektantov. Predviden zaključek gradnje in otvoritev prizidka šole je marec 2028. 

 

Predstavila je tudi poseben projekt občine, ki bo potekal poleti in z namenom preživeti čim manj časa na 

digitalnih napravah. Tako so preko študentskega servisa pozvali dijake od 14. do 18. leta k različnim delom na 

šoli (pometanje dvorišča, pletje tlakovcev, pomoč v knjižnici,...). Plačilo za dijake bo urejeno preko študentskega 

servisa na študentsko napotnico. 

 
4. Poročanje predstavnikov staršev (sklad, prehrana, aktiv sveta staršev, prevozi, vzgojni načrt in šolski red) 

 

4.1  Poročilo predstavnikov staršev v upravnem odboru šolskega sklada  

(Sandra Damijan, Neža Završnik Nemec) 

Preko sporočila predsednice upravnega odbora smo bili prisotni informirani, da je šolski sklad v letošnjem 

šolskem letu račun obogatil z različnimi dejavnostmi. Največ sredstev je bilo zbranih z donacijami preko položnic, 

odličnim odzivom na novoletnem sejmu ter s prispevki na februarskem muzikalu. Izvedba finančnega načrta 

zaenkrat poteka uspešno in brez posebnosti, odobrene so bile tudi vse dosedanje vloge za donacije. Člani 

šolskega sklada se bodo v mesecu aprilu sestali in dorekli ter načrtovali dejavnosti do konca šolskega leta. 

4.2  Poročilo predstavnice staršev v delovni skupini za prehrano in aktivu staršev (Tanja Svetek Milanović) 

Predstavnica staršev v delovni skupini za prehrano je sporočila, da prihaja do občasnih sprememb v jedilniku 

zaradi pomanjkanja kadra in nadomeščanja bolniških odsotnosti, zato se takrat jedilnik prilagodi. 
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Stran III 
 

V Aktivu staršev pa poteka razprava glede predloga novele zakona o prepovedi nošenja telefona v šolo. Novela 

zakona določa, da je v primeru, ko otrok telefon nosi v šolo, to odgovornost staršev. Tema je izredno široka in 

zajema različne sfere.  Svetovalna delavka Petra Radujko je omenila raziskavo o škodljivosti uporabe telefona, ki 

je izpostavila, da je problematika digitalnih naprav izredno težka in ima velik vpliv na odraščanje. Raziskava je 

pokazala, da 60 % otrok v srednjih šolah spi premalo zaradi uporabe socialnih omrežij v pozno večernih urah. V 

zvezi s tem se iščejo rešitve kako fizično omejiti dostop do naprav.  

S strani vodstva šole je bilo poudarjeno, da je ob nujnih primerih vedno na voljo telefon v tajništvu šole. 

4.3  Poročilo predstavnikov staršev v strokovni skupini za varne šolske poti  

(Tomaž Bračič, Bine Pengal, Rok Praprotnik) 

Predstavniki staršev v strokovni skupini za varne šolske poti so izpostavili, da na ravni občine poteka digitalizacija 

varnih šolskih poti. Uporabljati naj bi se pričel enoten sistem talnega označevanja za vse šole. 

4.4  Poročilo predstavnika staršev v strokovni skupini za vzgojni načrt in pravila šolskega reda 

Pomočnica ravnateljice Andreja Flerin Majcen omeni, da se pripravlja posodobitev pravil šolskega reda in 

izpostavi pomislek o morebitni zamenjavi predstavnika staršev v strokovni skupini zaradi njegove neodzivnosti. 

Predsednik sveta staršev bo osebno kontaktiral predstavnika in na naslednji seji poročal o tej temi. 

 

5. Pričetek zbiranja predlogov za nadstandardni program 

 

V skladu s 66. členom ZOFVI svet staršev lahko predlaga nadstandardne programe. Predsednik sveta staršev je 

pozval predstavnike staršev, da lahko pričnejo z zbiranjem morebitnih novih predlogov za nadstandardni 

program in pri tem vključijo vse starše svojega oddelka. Navedel je tudi trenutni nadstandardni program, ki naj 

se bi izvajal tudi v naslednjem šolskem letu. Povedal je še, da se bo na naslednji seji sveta staršev predstavilo 

predloge in o njih glasovalo. 

 

Razprava: Ravnateljica pojasni razliko med obveznim, (neobveznim) razširjenim (RaP) in nadstandardnim 

programom. Jutranje varstvo in podaljšano bivanje ter dodatni/dopolnilni pouk sodijo v RaP, ki je obogatitveni 

program obveznega programa in ne sme posegati v obvezni program. Obvezni in RaP program finančno pokriva 

ministrstvo, nadstandardni program pa ni financiran in ga v celoti krijejo starši. Do sedaj so bili običajni del 

nadstandardnega programa Dnevi evropske kulturne dediščine, Filmski klub, Krtkov festival, Noč knjige, Noč 

branja, Radovednice, sobotne delavnice za vedoželjne, glasbeno-gledališki vikend, otroški folklorni tabor, 

Ekskurzija v London in Šolski ples. 

 

6. Razno (pohvale, pripombe, vprašanja in pobude) 

 

V nadaljevanju so podane pohvale, pripombe, vprašanja in pobude staršev posameznikov ali njihovih 

predstavnikov v svetu staršev ter odgovori in pojasnila predstavnikov šole. 

 

Predstavnik sveta staršev je najprej v celoti prebral prejete pohvale, ki so bile namenjene učiteljem podružnične 

šole Krtina in učiteljem športa oziroma vsem učiteljem, ki so bili prisotni v zimski šoli v naravi na Kopah in na 

športnem vikendu na Pohorju. V pohvalah je bila izražena potrpežljivost, predanost, srčnost učiteljev, ki so 

poskrbeli, da se bodo učenci še dolgo spominjali neprecenljivih trenutkov, ki so jih doživeli na smučariji. 
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Stran IV 
 

Podana je bila pobuda, da se spremeni prometni režim v naselju ter s tem omogoči nujno varnost za pešce in 

kolesarje.  

Razprava: Potekala je daljša debata, ki se je zaključila z idejo, da predstavniki v skupini za varne šolske poti 

(Pengal, Bračič, Praprotnik) v sodelovanju s predstavniki staršev sveta zavoda (Primožič, Seljak) pripravijo Anketo 

o predlogih za izboljšanje prometne varnosti v Dobu, na Krtini in več ostalih okoliških naseljih (Gorjuša, Žeje,  

Sv. Trojica, Podrečje) s spremnim dopisom. V primeru pozitivnega odziva s strani anketirancev se prične  

z aktivnim zbiranjem podpisov. 

 

Podana je bil tudi pobuda, da se prepove parkiranje na prvih treh parkiriščih pri vhodu na sprednje igrišče 

matične šole, v jutranji konici (med 7. in 9. uro), saj se ne upošteva obstoječi prometni znak, ki označuje krožni 

promet med 7. in 9. uro. 

Razprava: Predlagano je bilo, da učenci izdelajo/zrišejo motivacijske table za prepoved parkiranja, ki se jih izobesi 

na ograjo pred prvimi tremi parkirišči. 

 

Podana je bila pripomba na izvajanje zunanje interesne dejavnosti Košarka, in sicer o zelo pogostih odpovedi 

zaradi odsotnosti trenerja. Za večjo realizacijo omenjene interesne dejavnosti naj se pozove izvajalca, da 

zamenja trenerja. V kolikor tega ni mogoče zagotoviti, naj vodstvo šole za naslednje šolsko leto poišče drugega 

izvajalca. 

Razprava: Ravnateljica je pojasnila, da izvajanje te interesne dejavnosti poteka preko občine Domžale. O izbiri 

najemnika oziroma izvajalca dejavnosti odloča občina s svojimi kriteriji in vodstvo šole na to nima vpliva. 

 

S strani staršev je bilo podanih kar nekaj pripomb na izvedbo valete v lanskem šolskem letu. Dogajali so se 

nesmisli in nerodnosti, zato je predlagano, da se izvede celotna generalka za valeto, da bo prireditev na nivoju. 

Razprava: Vodstvo šole je odgovorilo, da se izvaja celotna generalka za valeto. Svetovalna delavka Petra Radujko 

pa je dodala, da se velika večina učencev takrat prvič sooči z nastopanjem na odru, zato je nerealno pričakovati, 

da bo dogodek izpeljan brezhibno in na profesionalnem nivoju. 

 

Vodstvu šole je bila podana pobuda, da se omogoči uporaba telovadnice matične šole najemnikom tudi v času 

šolskih počitnic. 

Razprava: Ravnateljica je povedala, da vodstvo šole zaenkrat ne bo spreminjalo svoje politiko najema. 

 

Podana je bila pripomba o načinu datumskega zapisa na spletni strani šole. Sedaj je zapisana rodilniška oblika 

datuma (npr. 19. marca 2025), vprašanje pa je zakaj se ne uporablja imenovalniška oblika (npr. 19. marec 2025) 

- brez razprave. 

 

Postavljeno je bilo vprašanje, če se lahko zagotovi odklenjeno košarkaško igrišče med šolo in vrtcem na Krtini 

tudi v popoldanskem času.  

Razprava: Vodja PŠ Krtina je odgovorila, da ni naklonjena odpiranju v popoldanskem času zaradi morebitnega 

vandalizma oziroma uničevanja opreme. Bo pa še enkrat preverila to možnost in podala odgovor na naslednji 

seji. 
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Postavljeno je bilo vprašanje, ali je terasa med 1. in 2. razredom na Krtini že popravljena.  

Razprava: Vodja PŠ Krtina je povedala, da je terasa dokončana in jo že uporabljajo. 

 

Podana je bila pobuda o postavitvi pitnika in navadne klopi v bližini košarkaško-nogometnega igrišča na matični 

šoli.  

Razprava: Ravnateljica je mnenja, da je pobudo bolj primerno nasloviti na krajevno skupnost, saj se poraja 

vprašanje glede obračunavanja števca za vodo ter financiranja samega pitnika. Poraja pa se tudi vprašanje, če je 

smiselno iti v takšno investicijo, dokler ni zaključeno projektiranje novega prizidka šole. 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 18.00. 

 

Seja je bila sklepčna. 

 

Naslednja seja bo predvidoma konec maja 2025. 

 

Listi prisotnosti z dne 26. 03. 2025 je priložena k zapisniku (na vpogled v tajništvu šole). 

 
Morebitne pripombe na zapisnik je mogoče podati najkasneje v 3 dneh po prejemu zapisnika po elektronski pošti.  
V kolikor pripombe niso podane, se smatra, da se strinjate z vsebino zapisnika in se hkrati obvezujete upoštevati zahteve, podane v njem. 
 

Distribucija: po elektronski pošti 
 

Arhiviranje: tajništvo šole 

 

 

 

Zapisala:  

Tjaša Pompe          

                                                 Predsednik sveta staršev:  

                       Primož Primožič

 
                                                                                                                                                            

 
 
 
 
 
 
 
 
 
. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

Na spletni strani OŠ Dob in PŠ Krtina najdete več informacij o varstvu osebnih podatkov, in sicer: o upravljavcu, vrstah osebnih podatkov, 
pravnih podlagah za obdelavo, namenih obdelave, obdobju hrambe, obveznosti oziroma prostovoljnosti posredovanja podatkov, osebah, 
ki imajo dostop do osebnih podatkov, vaših pravicah v zvezi z osebnimi podatki ter postopkih uveljavljanja teh pravic. 

http://www.os-dob.si/varstvo-osebnih-podatkov/

